

COLLECTE DE FONDS FUNDRAISING

LE MOYEN LE PLUS SIMPLE POUR COLLECTER DES FONDS!
THE EASIEST WAY TO FUNDRAISE!



35% PROFIT

Taxes incluses - Tax included

**CHOISISSEZ
VOS SAVEURS
PRÉFÉRÉS!**

CONTACT :  

 info@popkettlecorn.ca

 www.popkettlecorn.ca

SHERBROOKE, QC

En faisant une collecte de fond avec nous, les groupes vont vendre notre popcorn gourmet. Nous recommandons que les levées de fond se font pendant une période de 2 à 3 semaines avec 4 saveurs (de votre choix).

Le popcorn sera vendu dans des sacs de 7 par 24 pouces à \$12 chaque. À la fin, votre groupe recevra 35% des ventes (taxes incluses). Nous avons décidé de prendre un modèle avec les taxes incluses car c'est plus facile pour vous et vous ne perdriez pas vos profits aux taxes!

Saveurs

Cinéma (Beurre)	Sel et Poivre
Kettle Corn (Sucré & Salé)	Jalapeno
Cornichon à l'aneth	Ranch
Cheddar blanc	BBQ
Cheddar orange	Cheddar et Bacon

Nous recommandons de prendre Cinema et Kettle Corn (ils sont les plus populaires) et 2 autres saveurs. Le cornichon à l'aneth est 3ième place.

By fundraising with us, groups will be selling and filling out the customized order forms. We recommend to run the fundraiser for 2-3 weeks and to have 4 flavors (of your choice).

The gourmet popcorn will be sold in 7x24 inch bags at \$12 each. At the end of the fundraiser, your group will receive 35% (tax included) of the sales. Taxes are included in this model so that it is less hassle for you and you don't lose your profits to taxes!

Flavors

Cinema (Buttery)	Salt & Pepper
Kettle Corn (Sweet & Salty)	Jalapeno
Dill Pickle	Ranch
White Cheddar	BBQ
Orange Cheddar	Bacon Cheddar

We recommend to go with Cinema, Kettle Corn (as they are most popular) and 2 other flavors. Our 3rd most popular flavor is dill pickle!

CONTACT :  

 info@popkettlecorn.ca

 www.popkettlecorn.ca

SHERBROOKE, QC

